

التاريخ : Date 2026/3/18

الإشارة : Ref. 2026/.....م.ش. 78

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Supplementary Disclosure – Acceptance of the resignation of a Board Member

الموضوع: إفصاح مكمل – قبول استقالة عضو مجلس الإدارة

Mabaneer announces that, further to the previous disclosure regarding the receipt of the resignation of Mr. Abdullah Abdullateef Alshaya from the Board of Directors of Mabaneer Company in his capacity as a Non-Executive Member, the Board of Directors, in its meeting held on 18/3/2026, has resolved to accept his resignation from the Board and its committees, effective from 1/4/2026.

تعلن المبانى أنه إلحاقاً للإفصاح السابق بشأن استلام استقالة السيد/ عبدالله عبداللطيف الشايح، من عضوية مجلس إدارة شركة المبانى بصفته عضواً غير تنفيذياً، فقد قرر مجلس الإدارة في إجتماعه المنعقد بتاريخ 2026/3/18 قبول استقالته من عضوية المجلس واللجان المنتبذة عنه وذلك اعتباراً من تاريخ 2026/4/1.

The Board of Directors expressed its gratitude and appreciation to Mr. Abdullah Alshaya for his efforts and contributions during his tenure as a Board Member, and wished him continued success. The Board also resolved to appoint the first alternate member, Mr. Hamoud Abdullah Alshaya, to the Board of Directors to complete the remaining term of the current Board session.

وقد أعرب مجلس الإدارة عن شكره وتقديره للسيد / عبدالله الشايح على جهوده ومساهماته خلال فترة عضويته في مجلس الإدارة متمنياً له دوام التوفيق والنجاح، كما وقرر مجلس الإدارة إحلال العضو الاحتياطي الأول السيد / حمود عبدالله الشايح، عضواً في مجلس الإدارة لاستكمال المدة المتبقية من دورة المجلس.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Waleed Khaled Alsharian
Chief Executive Officer



وليد خالد الشريان
الرئيس التنفيذي

- CC . Capital Market Authority

- نسخة للسادة / هيئة أسواق المال

نموذج الإفصاح المكمل
Supplementary Disclosure Form

Date	2026/3/18	التاريخ
Name of the listed Company	شركة المباني ش.م.ك. عامة Mabaneer Company (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	افصاح مكمل قبول استقالة عضو مجلس الإدارة Supplementary Disclosure – Acceptance of the resignation of a Board Member	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	2026/3/11	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	<p>تعلن المباني أنه إلحاقاً للإفصاح السابق بشأن استلام استقالة السيد / عبدالله عبداللطيف الشايح، من عضوية مجلس إدارة شركة المباني بصفته عضواً غير تنفيذياً، فقد قرر مجلس الإدارة في إجتماعه المنعقد بتاريخ 2026/3/18 قبول استقالته من عضوية المجلس واللجان المنبثقة عنه وذلك اعتباراً من تاريخ 2026/4/1.</p> <p>وقد أعرب مجلس الإدارة عن شكره وتقديره للسيد / عبدالله الشايح على جهوده ومساهماته خلال فترة عضويته في مجلس الإدارة متمنياً له دوام التوفيق والنجاح، كما وقرّر مجلس الإدارة إحلال العضو الاحتياطي الأول السيد / حمود عبدالله الشايح، عضواً في مجلس الإدارة لاستكمال المدة المتبقية من دورة المجلس من تاريخ 2026/4/1.</p> <p>Mabaneer announces that, further to the previous disclosure regarding the receipt of the resignation of Mr. Abdullah Abdullateef Alshaya from the Board of Directors of Mabaneer Company in his capacity as a Non-Executive Member, the Board of Directors, in its meeting held on 18/3/2026, has resolved to accept his resignation from the Board and its committees, effective from 1/4/2026.</p> <p>The Board of Directors expressed its gratitude and appreciation to Mr. Abdullah Alshaya for his efforts and contributions during his tenure as a Board Member and wished him continued success. The Board also resolved to appoint the first alternate member, Mr. Hamoud Abdullah Alshaya, to the Board of Directors to complete the remaining term of the current Board session from 1/4/2026.</p>	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the occurring developments (if any)	No effect	لا يوجد الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

The Issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein, the issuer acknowledges that it has assumed care of a prudent person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The capital Market Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

